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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  31.08.2022 
 

Z  A P I S N I K 
21. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 30. 8. 2022 ob 17. uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, na Mirni.  
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Anton Mirt, Tomaž Zorc, Zoran Remic, Blanka Pust, Anton Kašič, Aleš 
Starič,  Milan Škufca, Damjan Koščak; 
 
Odsotni: -  
 
Ostali prisotni: 
OU: župan Dušan Skerbiš, direktorica OU Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Valerija Jarm 
 
Zunanji poročevalci gradiva: 

➢ Judita Thaler, predstavnica podjetja Urbi, d.o.o. 
 
Predstavnik medijev:  

➢ Rok Nose, Dolenjski list 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil sklepčnost (prisotni so bili vsi člani OS) in predlagal spremembo dnevnega 
reda in sicer: 9. točka se prestavil na 2. točko, ostale se ustrezno preštevilčijo.  

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
  
Nato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje z dne 14.06.2022 
2. Predlog Sklepa o lokacijski preveritve EUP PRA 06   
3. Predlog popravka Statuta Občine Mirna – skrajšan postopek 
4. Predlog Poslovnika občinskega sveta Občine Mirna – 1. obravnava 
5. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje – skrajšan postopek 
6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj »Športnik leta Občin Trebnje 

in Mirna – skrajšan postopek 
7. Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v šol-

skem letu 2022/2023  
8. Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2022/2023 
9. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
10. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 2345/24 

k.o. 1410-Mirna in parc. št. 1716/5 k.o.1409-Brezovica 
11. Predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 2022  
12. Predlog Sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Informatorju« za predstavitev kandidatov ter 

njihovih programov za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 2022  
13. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
14. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 1. točki: 
➢ Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje z dne 14.6.2022 

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 19. redne seje z dne 29.3.2022. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o lokacijski preveritve EUP PRA 06   
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je obrazložila Judita Thaler, predstavnica podjetja Urbi d.o.o., ki je gradivo tudi pripravila. 
Izpostavila je razloge, ki narekujejo sprejem predlaganega sklepa in sicer: prilagoditev in določitev natančne oblike in velikosti 
območja stavbnega zemljišča na posamični poselitvi za namen gradnje (127. člen ZUreP-2). 
 
Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) in Statutarno pravna komisija (v nadaljevanju 
SPK). 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi EUP PRA 06 v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog popravka Statuta Občine Mirna – skrajšan postopek  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK.  

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega popravka. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlagani popravek 83. člena Statuta Občine Mirna (Uradno glasilo slo-
venskih občin, št. 27/2022) v predloženi vsebini po skrajšanem postopku. 

 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme popravek 83. člena Statuta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin, 

št. 27/2022) v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Poslovnika občinskega sveta Občine Mirna – 1. obravnava  
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Direktorica OU, Tanja Šinkovec, je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem novega Poslovnika.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega akta s popravki, kot jih je sprejela SPK na 16. seji, dne 30.08.2022. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Poslovnik Občinskega sveta Občine Mirna v  prvi  obravnavi s spremembami, kot jih 
je sprejela Statutarno pravna komisija na svoji 16. seji, dne 30.08.2022. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje – skrajšan postopek 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec. Zaradi spremembe meje med 
naselji je potrebno uskladiti podatke v sodnem registru z novimi podatki o poslovnem naslovu in sedežu Javnega podjetja Komunala 
Trebnje d.o.o., to je Metelkova ulica 30, pošta Trebnje.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega akta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Ko-
munala Trebnje po skrajšanem postopku. 

 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Treb-

nje v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj »Športnik leta Občin Trebnje in Mirna 
– skrajšan postopek. 

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
sta za podeljevanje priznanj »Športnik leta« sta Občini Trebnje in Mirna v letu 2015 sprejeli Pravilnik o podeljevanju priznanj »Šport-
nik leta Občine Trebnje in Mirna«, ki ga je potrebno posodobiti in dopolniti z določbami, ki jih predlaga strokovna komisija za 
podelitev priznanj. Podeljevanje priznanj se izvaja za športnike in športnice v obeh občinah po Pravilniku. O podelitvi priznanj 
skladno s 7. členom Pravilnika odloča Strokovni svet za izbor dobitnikov priznanja, ki pa je ob uporabi Pravilnika ugotovil, da je 
potrebno nekatere določbe spremeniti in dopolniti, in sicer: 
- da se spremeni rok za izvedbo prireditve (prireditev se lahko izvede do junija);  
- da se dopolni z opredelitvijo glede bivališča prejemnika priznanj (pogoj bivališča v eni od občin); 
- da se za izvedbo spletnega glasovanja za izbor športnika leta po izboru navijačev uskladi roke za izvedbo;  
- da se spremeni pogoje za pridobitev posebnega priznanja za izjemne športne dosežke, spremenjeni so pogoji pridobitev priznanja 
športnik leta (uvrstitev na državno prvenstvo, na regijsko (področno) tekmovanje; 
- da se določi število jubilejnih priznanj in priznanj mladi športnik/športnica in mlada športna ekipe;  
- da se spremeni določba o predložitvi zapisnika in določi rok, v katerem se zapisnik občinskima upravama predloži v roku 15 dni 
po prireditvi in zapisnika ne posreduje predlagateljem in ne objavi na spletni strani ŠZ TIM. Pri sprejemu sprememb in dopolnitev 
pravilnika je pomembno, da ga oba občinska sveta sprejmeta v enakem besedilu.  
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Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD) in SPK. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega akta. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega akta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljeva-
nju priznanj »Športnik leta Občin Trebnje in Mirna« po skrajšanem postopku. 

 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o podeljevanju priznanj 

»Športnik leta Občin Trebnje in Mirna«. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v šolskem letu 
2022/2023  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
občinski svet za prihajajoče šolsko leto 2022/2023 odloča o soglasju k oblikovanju osmih oddelkov, da se zagotovijo mesta čim 
večjemu številu vpisanih otrok v vrtec z upoštevanjem povečanega normativa. Upoštevata se dve dodatni prosti mesti oziroma tako 
imenovani obračunski mesti (kar je pomembno tudi zaradi sklepa o ceni). Oddelki so 1. in 2. starostnega obdobja (vsi homogeni) s 
povečanim normativom in en kombiniran oddelek.     
Vsi otroci, ki s 1.9. 2022 izpolnijo starostni pogoj 11 mesecev za vstop v vrtec, so v vrtec tudi sprejeti.  
 
Otroci, ki niso sprejeti v vrtec, se uvrstijo na čakalni seznam po starostni in številu prejetih točk v skladu s Pravilnikom o sprejemu 
otrok v vrtec Deteljica. Po oblikovanih oddelkih in sprejemu otrok ostaja na čakalnem seznamu 5 otrok (dva iz občine Mirna, ki 
starostni pogoj za vstop v vrtec izpolnita v prihodnjem letu, in trije iz drugih občin).  Po roku, ki je bil določen za oddajo vlog, so 
vlogo oddali starši za enega otroka iz občine Mirna. Za pet otrok pa so izrazili željo, da se vključijo v Vrtec Deteljica, od tega sta 
dva otroka iz Mirne in izpolnita starostni pogoj za vstop v vrtec v marcu oziroma aprilu 2023. Ti otroci so uvrščeni na tako imenovani 
evidenčni seznam.  
S številom otrok in kdaj izpolnijo pogoje za vstop v vrtec je odvisno tudi odprtje 9. oddelka - zaključujejo se dela pri modularni enoti 
ob vrtcu.  
 
Gradivo sta predhodno obravnavala OOP in SPK. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o soglasju k oblikovanju osmih oddelkov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna in 
uporabi povečanega normativa za šolsko leto 2022/2023, v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 8. točki 
Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2022/2023 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti. Povedala je, da 
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OŠ Mirna obiskujejo tudi učenci izven šolskega okoliša OŠ Mirna, in sicer iz šolskega okoliša OŠ Šentrupert in OŠ Gabrovka. 
Večina učencev iz šolskega okoliša OŠ Šentrupert, in sicer Zabukovja, Trstenika, Straže, Sotle že več kot 80 let obiskujejo OŠ 
Mirna, trenutno je teh učencev 5. Iz šolskega okoliša OŠ Gabrovka prihaja 1 učenec v OŠ Mirna. V šolskih letih 2018/2019, 
2019/2020, 2020/2021 in 2021/2022 je stroške prevozov za navedeno relacijo v skladu s sprejetim sklepom občinskega sveta v 
celoti krila Občina Mirna, predlaga se, da ostane enako tudi za šol. l. 2022/23. Za zagotavljanje najbolj racionalne in ustrezne rešitve 
(ki zaradi drugega šolskega okoliša predstavlja nadstandard), da se učencem zagotovi prevoz v OŠ Mirna iz neposrednih sosednjih 
šolskih okolišev, pa je potreben tudi sklep občinskega sveta.    
 
Gradivo je predhodno obravnaval ODD. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občina Mirna zagotavlja šolske prevoze za učence OŠ Mirna za šolsko leto 2022/2023 tudi iz neposrednih sosednjih šol-

skih okolišev OŠ Mirna brezplačno.  

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 9. točki 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
 
Mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti je obrazložila, da se je pri oblikovanju in izračunu cene upoštevalo 
naslednja izhodišča:  

- upošteva se ugodnejši izračun, ki prinaša nižjo ceno za plačilo vrtca staršem in višje dodatne stroške za Občino, saj se 
pri izračunu upoštevata dve dodatni mesti v 1. starostnem obdobju, ki zaradi prostorskih normativov ne moreta biti po-
polnjeni oziroma ostaneta prazni, kar pomeni za občinski proračun približno 12.400 EUR dodatnih stroškov na letni ravni 
za Občino in posledično nižjo ceno.  

- upoštevata se izračun cene za 1. in 2. starostno obdobje; za otroke, vključene v kombinirani oddelek starši plačajo glede 
na starost otroka  

Možnost ugodnejšega izračuna (upoštevanja dveh dodatnih mest) in ugodnejše rešitve za starše je potrdilo tudi Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport (MIZŠ); tudi sedaj veljavna cena je izračunana na tak način, da sta se upoštevali še dve dodatni 
mesti oziroma povečan normativ pri vseh treh skupinah v 1. starostnem obdobju. 
Cena programa v javnih vrtcih je v skladu s 4. in 5. členom Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih sestav-
ljena iz stroškov dela, stroškov materiala in storitev ter stroškov živil.  
 

 

CENA PROGRAMA  1. STAROSTNO OBDOBJE 2. STAROSTNO OBDOBJE  

sedaj veljavna cena v EUR: 512,96 EUR   397,34 EUR  

predlagana nova cena v EUR: 557,58 EUR 427,82 EUR 

SPREMEMBA v % + 8,70 % povišanje + 7,67 % povišanje 

 

Cena programa za otroke, ki obiskujejo kombinirani oddelek, se obračunava glede na starost vključenih otrok. Sprememba se 
upošteva s prvim dnem naslednjega meseca, po dopolnjeni starosti treh let. 
 
Gradivo sta predhodno obravnavala ODD in SPK. 

Predsednica ODD, Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri Osnovni šoli Mirna v predloženi 

vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 10. točki 
Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 2345/24 k.o. 
1410-Mirna in parc. št. 1716/5 k.o.1409-Brezovica 
 
Direktorica OU Občine Mirna, Tanja Šinkovec je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem pre-
dlaganega sklepa in sicer: ukinitev statusa grajenega javnega dobra na predmetnih nepremičninah, ker v naravi javno dobro ne 
služi več svojemu namenu. 
 
Gradivo sta predhodno obravnavala OOP in SPK. 

Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah s parc. št. 
2345/24 k.o. 1410-Mirna in parc. št. 1716/5 k.o. 1409-Brezovica v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 11. točki 
Predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 2022  

Direktorica OU Občine Mirna, Tanja Šinkovec je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem pre-
dlaganega sklepa in sicer:  sledi se zakonski določbi glede najvišje dovoljene višine stroškov volilne kampanje (izraženo glede na 
posameznega volilnega upravičenca v občini) in delnega povračila stroškov volilne kampanje (izraženo glede na dobljene gla-
sove)za lokalne volitve v letu 2022. 
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Mirna v letu  2022 v predloženem 

besedilu. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9 , PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 12. točki 
Predlog Sklepa o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Informatorju« za predstavitev kandidatov ter njihovih 
programov za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 2022  

Direktorica OU Občine Mirna, Tanja Šinkovec je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem pre-
dlaganega sklepa in sicer: sledi se zakonski določbi glede zagotavljanja enakopravne obravnave kandidatov oz. njihovih predsta-
vitev v medijih za lokalne volitve v letu 2022. 
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Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o določitvi pravil za izrabo časopisnega prostora v »Informatorju« za predstavitev kandidatov ter njiho-

vih programov za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 2022 v predloženem besedilu. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 13. točki 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
 
Člani OS OM so se seznanili z zapisniki sej naslednjih delovnih teles: 
 

➢ 14. (dopisne) seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 11.8.2022 
➢ 19. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 29.8.2022 
➢ 16. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 30.8.2022 

 
 
K 14. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Najprej je župan je predstavil stanje naslednjih pomembnejših projektov: 

 
Prestavitev R1-215 skozi center Mirne: 

- Podpisana je menjalna pogodba s Karlen Bukovec o menjavi zemljišč. 
- Realiziran je bil sestanek z DRSC in podjetjem Tomplast z namenom rešitve situacije za pridobitev cca 2.800 m2 zemljišča 

v lasti podjetja za namen prestavitve R1-215. Podjetje izpostavlja prenizko ocenjena pretekla vlaganja v izgrajeno parki-
rišče. Razpis za izbiro izvajalca del je v teku: najcenejši ponudnik je CGP d.d. z dvema partnerjema, sledi podpis pogodbe. 
Dela so po ponudbi ocenjena na cca. 7.350.000,00 eur, predviden zaključek del je v letu 2024.  

- Protipoplavni ukrepi: v fazi projektiranja, sredstva zanj bo zagotovila Direkcija RS za vode. Udeležba občine je prestavitev 
dela kanalizacije, kar je nujno zaradi usmerjanja meteornih voda. Župan je poudaril, da upa na izdajo uporabnega dovo-
ljenja v letu 2024. 

 
Čistilna naprava 
Župan, Davorin Fink, direktorica Presada Taja Kuhar in direktor Komunale Trebnje Franc Starbek so bili na sestanku na Ministrstvu 
za okolje in prostor zaradi problematike čistilne naprave. V primeru izgradnje novega objekta ni pričakovati sofinanciranja, saj 
obstoječa ČN obratuje, sicer za je najprej potrebna umestitev novega objekta v prostor.  
 
Grad Speča lepotica: podal je informacijo o nameravani prodaji gradu in napovedal predstavitev projekta in investitorjev, ki bo danes  
po seji OS. 
 
Člani OS OM so zastavili naslednja ustna vprašanja: 
 
Anton Mirt:  
Kakšno je stanje glede prodaje podjetja Droga Kolinska d.o.o.? 
Odgovoril je župan: Novi lastnik je podjetje Sunray, ki ima ambiciozne načrte z razvojem novih produktov za azijski trg.  
Lastnika je spremenilo tudi podjetje Tomplast (200 zaposlenih na Mirni) z enoto v Semiču (150 zaposlenih) in v Slovenskih Konjicah 
(400 zaposlenih). Več bo znanega po sestanku na Mirni, ko se bodo dogovorili o razvojnih programih.  
 
 
V kakšni fazi je projekt VH Ključ? 
Odgovoril je župan: Izvedba poteka po načrtu: pridobitev zemljišča, čiščenje gozdnega zemljišča in njegova pridobitev ter geodet-
ska odmera, priprava dokumentacije za pridobitev nepovratnih sredstev.  
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Ali bo realizirana zasaditev drevja, kot so obljubili gozdarji? 
Odgovoril je župan: V jeseni bo posajenih 30-40 lip v spomin na gozdarja Iveka Horvata. 
 
Blanka Pust:  
V kakšni fazi je projekt izgradnje novega vrtca? 
Odgovoril je župan: Proces izbire izvajalca del se kontrolira zaradi nihanja cen materialov na trgu. Črpanje državnih sredstev je  
načrtovano v letih 2023, 2024 in temu bo sledila tudi izvedba. Dodal je še, da je Občina Mirna za izvedbo optimizacije v fazi 
projektiranja najela nadzornika, ki pozna tako razmere na trgu kot tudi možnosti prihrankov. Ponazoril je s primerom optimiranja: 

- 100.000,00 eur  prihranka pri oknih dosežemo z izvedbo parapeta namesto celotne steklene stene 
- iz poročila ZRMK izhaja, da je stanje talne konstrukcije stabilno in primerno in je tako ne bo potrebno v celoti menjati, 

ampak samo izvesti dodatno izolacijo in vrhnjo talno oblogo. 
 
Opozorila je na neurejeno gradbišče investitorja Kovačiča; občani želijo informacije ali bo trgovski center (Mercator)sploh  realiziran. 
Odgovoril je župan: Sestal se je z g. Kovačičem, ki mu je povedal, da projekt prodaja, saj ni uspel dobiti izvajalca gradbenih del.  
Trenutno stanje ni ugodno, saj je širše območje osrednjega dela naselja degradirano, se bo pa pozanimal, kaj lahko v takšnih 
primerih stori občina oz. župan, saj je lastnik zemljišč zasebnik. Investitor se trenutno pogaja z dvema potencialnima kupcema:  
prodaja naj bi potekala fazno z vmesnimi izpolnjenimi pogoji oz. izvedenimi cilji, kot želi kupec.  
Trgovski center: Mercator še vedno izkazuje interes. V tem postopku je problem pridobitve uporabnega dovoljenja za obstoječi 
objekt, kar je predpogoj za pridobitev gradbenega dovoljenja za novogradnjo.  
 
Damjan Koščak:  
Opozoril je na stanje v ulici Pot na Laze, ki kljub pozivom še vedno ni sanirana. Ob menjavi cevi Dana d.o.o. na cestišču ni vzpo-
stavila prvotnega stanja.  
Odgovoril je župan: Na nujnost sanacije poškodovanega vozišča bo Dano d.o.o. opozorila tudi Občina Mirna. 
 
Kakšna rešitev je načrtovana pri Možinu v smislu večje poplavne varnosti? 
Odgovoril je župan: Problem rešuje Agencija RS za vode. 
 
Aleš Starič: V kakšni fazi je projekt most v Zabrdju? 
Odgovorila je direktorica OU: V zaključni fazi je pridobitev zadnjega zemljišča v izmeri 30 m2.  
 
 
Podali naslednje pobude: ni bilo 
 
Podali naslednja pisna vprašanja: ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 18:35. 
 
 
OP: Po zaključeni seji je podjetje Petro Art Production d.o.o. predstavilo vizijo obnovitve gradu Speča lepotica z okolico. 
 
 
 
zapisala:                   ŽUPAN 
Lidija Uhan                                Dušan Skerbiš  


